

The mission of Scouting is to contribute to the education of young people, through a value system based on the Scout Promise and Law, to help build a better world where people are self-fulfilled as individuals and play a constructive role in society.

This is achieved by:

- involving them throughout their formative years in a non-formal educational process;
- using a specific method that makes each individual the principal agent of his or her development as a self-reliant, supportive, responsible and committed person;
- assisting them to establish a value system based upon spiritual, social and personal principles as expressed in the Promise and Law.

Миссия Скаутинга – сделать вклад в образование молодых людей посредством системы ценностей, основанной на Скаутском Обещании и Законе, чтобы помочь построить лучший мир, где люди само реализуются как личности и играют конструктивную роль в обществе.

Это достигается:

- вовлечением людей в годы их становления в неформальный образовательный процесс;
- использованием особого метода, который делает каждого человека главным действующим лицом в его или её развитии как уверенной в себе, готовой прийти на помощь, ответственной и приверженной личности;
- поддержкой людей в принятии системы ценностей, основанной на духовных, социальных и личностных принципах, выраженных в Обещании и Законе.